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Summary:

This study aims to monitor the aspects of the newehin Rachid Boudjedra’s Disintegration
novel. It is known that Mr.Rachid Boudjedra hasnftleclared his belonging to the new novel stream
in France. This novel in which representators er#gxd lot of changes on all levels of narratioaf th
are related to the classical novel. We are takintpaconsideration some of the structures as exasnpl
from the Disintegration novel; like: The changevziewing angle for the ethical system in the newi.tex
The pronouns techniques in it; as well as the siracof time and its relationship with the general
rhythm and language of the novel with manifestatibmodernity.

Résumé:

L'objectif de cette étude est d’étudier et d’analyes phénomenes du nouveau roman, cas de :
«Désintégration » de Rachid Boudjedra, un romam&nu pour son appartenu au mouvement du
nouveau roman en France. Ce roman est caracté@idé penouveau des techniques de la narration
utilisées précédemment dans le roman classiquea €@tevé quelque exemple du texte narratif du
roman pour vérifier cette hypothese tel que le gharent des valeurs esthétiques et textuelles ainsi
que la technique des pronoms et des temps liétdiment au rythme général. Tous ces phénomenes
sont issus du mouvement de nouveau roman.
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